
Referat møte FAU 30.10.23 
 

• Tinestaffetten flyttes til november. Ønsker et foreldrelag.  
 

• Endring i tilskudd skolen mottar:  
Høy sats første 42 elever barneskolen og 42 elever ungdomskolen: endres til maks 45 
elever = reduksjon på 25% for DNSGC. Gradvis endring til 2027. Skolen prøver å 
påvirke dette: helsemessige årsaker til at elever/foreldre/familier går her.  
Vil FAU skrive brev ang dette? Innen januar.  
 

• Styresaker:  
Økonomi: overskudd på ca. 1 million.  
Kompetanseoversikt: pedagoger i alle stillinger, godt kvalifiserte lærere. Mange søker 
stillinger.  
Elevantall:  
103 barnetrinn 
67 ungdomskolen 
63,4 videregående 
Plan for trygt og godt skolemiljø revideres; nytt forslag kommer.  
Status fra internkontrollsystem: ok.  
Skolemiljø, 3 aktivitetsplaner. Noen utfordringer mellomtrinn og videregående.  
Resultat grunnskolen og videregående: gode resultat 10. trinn.  
DNSGC fyller 50 år neste år.  
 

• Evaluering Høstfest: 
Vipps: ca 1100 euro, 1428 euro i kontant.  
Hvordan fordele overskuddet til FAU? Hvor stor prosentandel skal 10. ha? 
Ca 2900 euro i kassen nå (?) 

 Lageret må ryddes (mineralvann). Brus må settes inn i kjøleskapet dagen før festen.  
Premier: forslag om oppfordring til at hvert trinn kommer med 2 gaver.  
Forslag om å utarbeide et skriv på spansk & engelsk med skolens logo, som beskriver 
saken og informerer om reklame bedriftene får.  
Kaffekokere må starte opp tidligere: 1 ½ time før festen. Det er laget mal for 
kaffekoking.  
Første skift for brussalg og kjøkken må møte opp tidligere.  
Et trinn har ansvar for å gjøre klart kakerom, et trinn har ansvar for å rydde kjøkken.  

 Kakekort må endres til matkort.  
 Behov for mer kaker.  
 Flytte betaling inn til klasserom for å forhindre kø og sikkerhet kassa.  
 Rydde lager, festkomiteen.  
 

• Juletrefest: 12. desember.  
Festkomiteen fra høstfesten fortsetter.  
Ny tid for oppstart fest? 17:00 er tidlig.  
Nytt juletre må kjøpes inn.  
 



10. trinn må jobbe for å få inn penger til sin avsluttningstur. Lite engasjement blant 
elever og foreldre. Endel elever er ikke her ut skoleåret og er derfor kanskje ikke 
interessert i å jobbe for saken.  
 
Neste møte: fredag 1. desember 08:30.  
 


